
 

ZAPISNIK 

sa 28. sjednice Savjeta Agencije za sprječavanje korupcije 

održane 29. jula 2016. godine 

 

Sjednica je počela u 12 sati i 30 minuta. 

Predsjedavala je Goranka Vučinić, predsjednica Savjeta Agencije. 

Sjednici su prisustvovali: Ristan Stijepović, Radule Žurić, Vanja Ćalović i Bojan 

Obrenović, članovi Savjeta Agencije, i Aleksandra Vojinović, sekretar Savjeta 

Agencije.  

Sjednici nije prisustvovao Sreten Radonjić, direktor Agencije, koji je najavio odsustvo.   

 

Sjednica je bila otvorena za novinare, snimatelje i fotoreportere. 

Predsjedavajuća je otvorila sjednicu, konstatovala da postoji kvorum za rad i 

punovažno odlučivanje.  

 

Za sjednicu je jednoglasno utvrđen sljedeći 

DNEVNI RED: 

1. Izbor predsjednika/ce Savjeta Agencije za sprječavanje korupcije; i 

2. Tekuća pitanja. 

 

1. IZBOR PREDSJEDNIKA/CE SAVJETA AGENCIJE ZA SPRJEČAVANJE 

KORUPCIJE 

 

Predsjedavajuća je podsjetila prisutne na član 5 Poslovnika o radu Savjeta ASK, koji 

predviđa da se predsjednik Savjeta bira na period od godinu dana. S obzirom da 

mandat ističe 30. jula 2016. godine, stekli su uslovi za izbor novog predsjednika. 

Takođe je informisala prisutne da je izrađen i dostavljen im na upoznavanje Izvještaj o 

radu Savjeta za prethodnih godinu dana, koji sadrži  podatke o dosadašnjem radu 

Savjeta. 

Ristan Stijepović je ocijenio da je Izvještaj o radu Savjeta sveobuhvatan i da na 

kvalitetan način prikazuje dosadašnji rad Savjeta. Smatra da isti treba da bude 

sastavni dio Godišnjeg izvještaja o radu Agencije. Kazao je da je dosadašnja 

predsjednica Savjeta, Goranka Vučinić, odgovorno i ozbiljno pritupala poslu, i 

predložio da bude ponovo izabrana na tu funkciju. 

Takođe, pohvalio je rad i doprinos sekretara Savjeta u dosadašnjem periodu. 

Bojan Obrenović je ocijenio da je Izvještaj prihvatljiv i da sadrži sve bitne djelove 

rada Savjeta u prethodnih godinu dana. Smatra da je dosadašnja predsjednica 
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pokazala odgovoran odnos prema radu, i podržaće predlog da bude ponovo izabrana 

na tu funkciju. 

Takođe, ukazao je na dvije stvari na kojima Savjet u narednom periodu mora inisitirati, 

a to su: 

1. donošenje Pravila o radu, kojima bi bile definisane sve interne procedure za 

postupanje zaposlenih po svim nadležnostima Agencije; i 

2. realizacija  zaključaka Savjeta od strane direktora Agencije. 

 

Vanja Ćalović se se nadovezala na izlaganje Bojana Obrenovića u vezi sa 

zaključcima Savjeta. Ne smije se dopustiti da direktor ignoriše odluke Savjeta, kao ni 

to što u bitim momentima ne prisustvuje sjednicama. Problematično je i to što članovi 

Savjeta nijesu pozvani na bitne događaje kojima prisustvuje Agencija. 

Samtara da jedna od sjednica Savjeta, nakon izbora, bi trebala da bude posvećena 

navedenim pitanjima, a da se prije toga pokušaju naći modaliteti da direktor ispoštuje 

odluke Savjeta. 

Kada je u pitanju izbor predsjednika Savjeta, uzdržaće se od glasanja, jer u 

prethodnom periodu nije prisustvovala sjednicama. 

 

Goranka Vučinić je podsjetila da su članovi Savjeta više puta razgovarali o realizaciji 

zaključaka, i da je na jednoj od sjednica posebna tačka bila posvećena tom pitanju. 

Tada su članovi Savjeta dobili odgovore u vezi sa pojednim zaključcima, i postavili 

rokove za njihovu realizaciju. Savjet će u narednom periodu tražiti od direktora 

Agencije informaciju u vezi sa realizacijom zaključaka. Ocijenila je da ukoliko se 

nerealizuju zaključci postavlja se pitanje postojanja Savjeta.  

Takođe, postoje neprecizne norme u Zakonu, čije bi izmjene Savjet trebao da inicira 

sa novim sazivom Parlamenta. Savjet je više puta inicirao donošenje Pravila o radu 

ASK, ali je naglasila da u normativnom dijelu nije malo toga urađeno. Najveći broj 

odluka u dosadašnjem radu Savjet je donio konsenzusom, što govori o timskom radu 

njegovih članova. 

 

Ristan Stijepović je naglasio da je dobar dio zaključaka realizovan, i da je Agencija 

imala mjerljivih rezultata, posebno kada je u pitanju Odsjek za integritet i lobiranje.  

 

Nakon završene rasprave pristupilo se glasanju o predlogu Ristana Stijepovića da 

Goranka Vučinić bude izabrana za predsjednicu Savjeta Agencije. 
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Savjet je prihvatio predlog potrebnom većinom glasova (glasala su tri člana Savjeta, 

tri za - Ristan Stijepović, Radule Žurić i Bojan Obrenović; Goranka Vučinić i Vanja 

Ćalović nijesu glasale). 

 

2. TEKUĆA PITANJA 

 

Predsjedavajuća je konstatovala da su Savjetu u periodu između 26. i 27. sjednice 

upućena sljedeća akta, sa kojima su se članovi Savjeta upoznali. 

 

 Zahtjev Vrhovnog suda Crne Gore za dostavljanje spisa predmeta u postupku 
donošenja rješenja o izboru direktora Agencije za sprječavanje korupcije, broj 
00 – 64 / 15-15 od 1. oktobra 2015. godine; 
Tražena dokumentacija je dostavljana Vrhovnom sudu, 18. jula 2016. godine 
 

 Obraćanje Veselina Bakića, potpredsjednika Socijalističke narodne partijeCrne 
Gore, br 01-454 od 29. juna 2016. godine. 
Na zahtjev Savjeta, direktor Agencije je dostavio odgovor na navode iz 
Obraćanja, i isti je proslijeđen gospodinu Bakiću, 18. jula 2016. godine; 
 

 Zahtjev Patricije Pobrić za zaštitu zviždača / lica povezanog sa zviždačem, br. 
00- 2551/2, od 15. jula 2016. godine; Konstatovano je da o zahtjevu odlučuje 
director Agencije, kao nadležni organ, a da se o istom članovi Savjeta mogu 
izjasniti na jednoj od narednih sjednica. 
 

 Zahtjev Sekretarijata za pravna pitanja Pozitivne Crne Gore, za dostavljanje 
informacija u vezi sa zahtjevom za zaštitu zviždača / lica povezanog sa 
zviždačem, koji je Agenciji podnijela Patricija Pobrić. Isti dopis je upućen I 
direktoru Agencije. 

 

Vanja Ćalović se osvrnula na zahtjev za zaštitu zviždača koji je podnijela Patricija 

Pobrić, kazala da bi Savjet trebao direktoru da skrene pažnju na član 54 Zakona o 

sprječavanjeu korupcije, prema kojem je Agencija dužna da djeluje po službenoj 

dužnosti kada se pojave informacije o ugrožavanju javnog interesa. Nevjerovatno je 

da je direktor zabranio pomoćnici direktora da se sastane sa poslanikom Bojanićem, 

kako bi mu pojasnila zakonske mogućnosti u vezi sa zaštitom zviždača, i da je takakv 

zahtjev nazvao nezakonitim uticajem. Na taj način se šalje destimulišuća poruka 

budućim zviždačima. U tom smislu, inicirala je što skorije donošenje Pravila o radu u 

dijelu zaštite zviždača. 
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Radule Žurić je reagovao na izlaganje Vanje Ćalović u dijelu koji se odnosi na 

zahtjev poslanika Bojanića da se sastane sa pomoćnicom direktora, i na to što je 

ugovorio sastanak između nje i gospođe Pobrić. Kazao je da direktor nije zabranio 

sastanak, već je bio protiv toga da isti se održi u ugostiteljskom objektu. Agencija je 

mjesto gdje se održavaju sastanci, i da je zabrinjavajuće to što je pomoćnica direktora 

obeshrabrila gospođu Pobrić, time što joj je kazala da Agencija ne može puno toga da 

učini u njenom slučaju, kako je kazao gospodin Bojanić. 

 

Vanja Ćalović je objasnila da je posao koji se odnosi na zviždače specifičan, i da se 

neki od njih ne osjećaju bezbjedno i ne žele da budu viđeni u institucijama. Upravo iz 

tog razloga direktor mora što prije da donese Pravila o zaštiti zviždača. Agencija treba 

da se bavi suštinom i da proaktivno djeluje, posebno u susret predstojećim izborima.  

 

Nakon završene rasprave, Savjet je većinom glasova podržao Izvještaj o radu Savjeta 

Agencije za period jul 2015. – jul 2016. godine (glasala su četiri člana Savjeta, četiri 

za - Goranka Vučinić, Ristan Stijepović, Radule Žurić i Bojan Obrenović; Vanja 

Ćalović nije glasala). 

 

Prije zaključivanja sjednice, predsjedavajuća je konstatovala da su na tekućoj sjednici 

usvojeni sljedeći  

 

ZAKLJUČCI 

 

1. Savjet je izabrao Goranku Vućinić za predsjednicu Savjeta Agencije za 

sprječavanje korupcije; 

2.  Savjet je podržao Izvještaj o radu Savjeta Agencije za period jul 2015. – jul 2016. 

godine. 

 

Sjednica je zaključena u 13 sati i 40 minuta. 

 

Broj  00 – 2605/5    

Podgorica, 6. septembar 2016. godine            

 

SEKRETAR SAVJETA AGENCIJE                                     PREDSJEDNICA SAVJETA                                                                  

     Aleksandra Vojinović, s.r.                                                        Goranka Vučinić, s.r. 

 


